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KLASA: 620-05/24-04/5                                                                                                                                        

URBROJ: 251-798-24-6                                                                                                          

Zagreb,   12. srpnja 2024. godine  

 

 

• ŽUPANIJSKIM SAVEZIMA 

 

 

ZAPISNIK 

s XXVIII. sjednice Izvršnog odbora  

 održane 12. srpnja 2024. godine u Rijeci, u BC Podvežica i putem video veze 

s početkom u 18 sati 

 

Prisutni članovi Izvršnog odbora: Denis Peršić – predsjednik, Igor Banovac - dopredsjednik, Loris Matković, 

Boris Nadenić, Dino Blečić, Luko Hendić. 

Ispričali izostanak: Miljenko Butković i Jerko Marinković 

Ostali prisutni: Lukrecija Zanki – glavna tajnica, Vjekoslav Matetić – direktor reprezentacija, Tomislav 

Ćurko – predsjednik FEB i Bruno Jurada – disciplinski sudac HBS-a i Branko Pranjić – tajnik BS VSŽ-e. 

Prisutni na sjednici putem video veze (aplikacija Teams): Grozdana Juričev Šprljan - predsjednica Komisije 

za petanku, Siniša Stipić u ime Komisije za raffu i Romano Grižančić – predsjednik Zbora trenera HBS-a. 

 

Sjednicu je otvorio Denis Peršić koji je na početku pozdravio sve prisutne, nakon toga je utvrdio potreban 

kvorum, glavnu tajnicu zadužio za zapisničara te dao prijedlog za  

 

 

D N E V N I   R E D : 

 
0. Prihvaćanje zapisnika sa sjednice IO-a od 24. lipnja 2024. godine  

1. Komisija za raffu i Komisija za petanku  

- Izvješća o radu komisija za 2023. godinu  

- Prijedlog imenovanja najboljih petanka igrača i igračice za 2023. godinu  

- Prijedlog imenovanja najboljeg raffa igrača/ice U-18 za 2023. godinu  

- Komisija za petanku – nabava boće meta za precizno  

2. Zbor trenera HBS-a  

- Pravilnik o statusu i licenciranju trenera boćanja  

- Suglasnost MINTS-a na Pravilnik  

3. Sportska komisija  

- Izvješća povjerenika HB liga za 2023./2024.  

4. ZS HBS-a:  

- Izvješća povjerenika za suđenje 2023/2024   

5. HOO – preporuka – nadzor NSS nad radom članica – info na znanje  

6. Edukacije za zaposlenike HBS-a (HOO i HOA, DŠJU) – info na znanje  

7. Suglasnost IO-a za podjelu knjige monografije Zlatna knjiga hrvatskog boćanja  
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8. Suglasnost IO-a za sudjelovanje HBS-a u Sportbook platformi  

9. Razno  

a) Sastanak CBI – FEB – HBS - info na znanje  

b) Kineska boćarska delegacija – suradnja  

koji je jednoglasno usvojen. 

 

ODLUKE I ZAKLJUČCI PO DNEVNOM REDU 

 

AD 0. Prihvaćanje zapisnika  

Zapisnik sa sjednica održane 24. lipnja 2024. godine jednoglasno je usvojen. 

 

AD 1 Komisija za raffu i Komisija za petanku 

- Izvješća o radu komisija za 2023. godinu 

G.Juričev Šprljan ukratko je predstavila dostavljeno izvješće o radu Komisije za petanku u 2023. godini. 

Osvrnula se na održanih 12 sjednica Komisije, na kojima se, između ostalog, pripremilo i odradilo mnogo 

posla, pripremljene su propozicije petanka natjecanja, dogovoren prijedlog imenovanja za povjerenika 

1.HPL-e, uređen je petanka status u BS ŠKŽ, izrađen proširen i dopunjen kalendar petanka natjecanja, na 

prijedlog Komisije uvedena je kotizacija i za PPH za seniore, dogovoren prijedlog imenovanja v.d. 

izbornika petanka reprezentacija, održan prvi međunarodni nastup hrvatske petanke reprezentacije – 

prijateljski susret sa slovenskom reprezentacijom, da su tijekom 2023. godine, uz potporu HBS-a, uspješno 

provedena petanka natjecanja - 1. HPL, KUP Hrvatske za seniore, te sedam seniorskih PH (1.muški-

precizno; 2.žene-precizno; 3.muški-pojedinačno; 4.žene-pojedinačno; 5.muški-par, 6.žene-par; 7.trojke-

mješovito). Nakon kraće rasprave, izvješće o radu Komisije za petanku za 2023. godinu jednoglasno 

je usvojeno.  

 

S.Stipić u ime Komisije za raffu ukratko je predstavio izvješće predsjednike Komisije Zorana Nasića. 

Između ostalog ponovno je skrenuo pažnju na podlogu za raffa boćanje, koja predstavlja poseban izazov u 

razvoju i širenju raffa boćanja. Predstavnici Komisije u izravnom su kontaktu s vlasnicima tvrtke Colleoni, 

vodećim proizvođačima podloge za raffa terene u svijetu koji su voljni pomoći savjetima i dostavom 

dokumentacije. Igralište u Zadru na kojem igra BK Brodarica-raffa izmješteno je na mnogo kvalitetniju 

lokaciju (u sklopu BK Poljica) te je najava da postoji interes za uključivanjem novih klubova iz Zadarske 

županije za 2025. godinu. Otvoreni su ponovno neki kontakti i u DNŽ. Nakon kraće rasprave, izvješće o 

radu Komisije za raffu za 2023. godinu jednoglasno je usvojeno.  

 
- Prijedlog imenovanja najboljih petanka igrača i igračice za 2023. godinu  

Po prijedlogu Komisije za petanku jednoglasno su potvrđeni najbolji petanka boćar i boćarica za 

2023. godinu – Branka Bilandžija i Veselko Bujas. 

Po prijedlogu Komisije za raffa boćanje jednoglasno je potvrđen najbolji raffa boćara do 18 godina – 

Duje Pavešković. 

- Komisija za petanku - nabava boće meta za precizno  

Temeljem zaključka s prethodne sjednice IO-a Komisija za petanku dostavila je ponudu za nabavu boća 

meta i šablona za petanka precizno izbijanje. Nakon kraće rasprave ponuda je jednoglasno 

prihvaćena. 
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AD 2 Zbor trenera HBS-a 

Predsjednik je podsjetio da je za usvajanje Pravilnika o statusu i licenciranju trenera boćanja bilo potrebno 

dobiti Suglasnost MINTS-a na prijedlog pravilnika. Velikim angažmanom predsjednika ZT HBS-a i radne 

komisije, te u koordinaciji s uredom Saveza, dokument je bio pripremljen i poslan na mišljenje u MINTS. 

Nakon manjih izmjena i dopuna po preporuci stručnih službi, Pravilnik je dobio pozitivno mišljenje. 

Nakon kraće rasprave u koju su se uključili svi prisutni članovi IO-a, a R.Grižančić (putem video veze) 

ponovio je da je to ključan dokument za HBS jer propisuje stručne poslove koja osoba s licencijom može 

obavljati i na koji način će se dobivati i obnavljati licencije za trenere. 

Pravilnik o statusu i licenciranju trenera boćanja je jednoglasno usvojen. 

https://hrvatski-bocarski-

savez.hr/cdn/content/2024/07/Pravilnikostatusuilicenciranjutrenera.pdf 

 

Predsjednik je potvrdio da je afirmacija i angažman trenerske struke jedan od glavnih ciljeva Saveza u 

sljedećem razdoblju. 

 

AD 3 Sportska komisija 

Izvješća povjerenika HB liga za sezonu 2023./2024. 

D.Blečić izvijestio je da su svi povjerenici volo HB liga te povjerenik 1.HPL-e dostavili svoja pisana izvješća 

o natjecateljskoj sezoni 2023./2024. Podsjetio je bi za novu sezonu trebalo pronaći barem 3 – 4 nova 

povjerenika, zainteresirane osobe koje su već radile slične ili iste poslove, ili nove osobe koje su voljne učiti 

i spremne preuzeti funkciju voditelja nacionalne lige. L.Hendić predlaže da se za 1. HBL jug možda 

porazgovara sa Srđanom Dragojeviće, dosadašnjim voditeljem 2.HBL DN, a I.Banovac predlaže Davora 

Bašića za 1. HBL- sjever, te Zdravka Vuknića za 2.HBL ZS. Sportska komisija stupit će u kontakt sa 

zainteresiranim osobama te o tome izvijestiti IO. 

Nakon kraće rasprave, izvješća povjerenika HB liga za sezonu 2023./2024. jednoglasno su usvojena. 

 

AD 4 Zbor sudaca HBS-a 

Izvješća povjerenika za suđenje za sezonu 2023./2024. 

B.Nadenić izvijestio je da su povjerenici za suđenje svih HB liga (Super HBL, 1.HBL-sjever, 1.HBL-jug, 1.HRL 

i1.HPL) dostavili svoja pisana izvješća za natjecateljsku sezonu 2023./2024. Nakon kraće rasprave izvješća 

povjerenika za suđenje za 2023./2024. su jednoglasno prihvaćena. 

 

Prijedlog popune Sudačke komisije 

B.Nadenić potvrdio je da će prijedlog popune Sudačke komisije dostaviti nakon Skupštine ZS HBS-a. 

 

AD 5  HOO-preporuka – nadzor NSS nad radom članica 

Glavna tajnica izvijestila je prisutne da će Savez, u skladu sa čl.109 Zakona o sportu i po preporuci HOO-a, 

od jeseni pristupiti izradi upitnika radi analize, poboljšanja i unapređenja stručnih poslova i aktivnosti 

svojih članica, tj ŽBS. 

 

AD 6 Edukacije za zaposlenike HBS-a (HOO i HOA, DŠJU) 

Glavna tajnica izvijestila je prisutne da su zaposlenice Saveza uključene u programe edukacije koje su za 

zaposlenike NSS-a izradili i održavaju HOO i HOA. Edukacija je organizirana u 3 modula (lipanj, rujan, 

listopad) s temama iz svih područja sportske administracije (zakonodavstvo i ustroj sporta, financiranje 

https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2024/07/Pravilnikostatusuilicenciranjutrenera.pdf
https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2024/07/Pravilnikostatusuilicenciranjutrenera.pdf
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sporta, računovodstveno-financijski okvir i nadzor sportske organizacije, sportski marketing, digitalizacija 

poslovnih procesa, protokol u sportu i sportska diplomacija, ravnopravnost spolova u sportu, zaštita 

intelektualnog vlasništva u sportu). Također, zaposlenice Saveza sudjelovale su u online edukaciji Državne 

škole za javnu upravu na temu provođenja Uredbe o uredskom poslovanju. 

 

AD 7 Suglasnost IO-a za podjelu monografije Zlatna knjiga hrvatskog boćanja 

Glavna tajnica izvijestila je prisutne da je prilikom pripreme preseljenja ureda Saveza utvrđeno da postoji 

240 komada Monografije Zlatna knjiga hrvatskog boćanja. Paketi su pregledani, uredno posloženi u 

skladišni prostor, te se traži suglasnost da se knjiga prigodno podijeli pobjednicima pojedinačnih 

prvenstava Hrvatske, kako bi knjiga došla do što većeg broja boćara. 

I.Banovac izrazio je odmah želju da se BS VSŽ-e pošalje 10-ak komada radi distribucije unutar ŽBS. 

Nakon kraće rasprave donesena je jednoglasna odluka da se u uredu HBS-a pripremi plan podijele 

Monografije. 

 

AD 8 Suglasnost IO-a za sudjelovanje HBS-a u Sportbook platformi  

Glavna tajnica izvijestila je prisutne da je na stručnom kolegiju tajnika NSS u HOO-u predstavljena 

Sportbook platforma (tvrtka u privatnom vlasništvu Blanke Vlašić, dopredsjednice HOO-a), digitalna 

aplikacija kojoj je namjena povezivanje i izravna komunikacija između sportskih organizacija (klubova) i 

korisnika platforme (roditleji/djeca).  

Nakon kraće rasprave članovi IO-a dali su jednoglasnu suglasnost za sudjelovanje boćarskih klubova 

u Sportbook aplikaciji. 

 

AD 9 Razno 

a) Sastanak CBI – FEB – HBS – info na znanje 

Hrvatski boćarski savez je 7. srpnja 2024. godine u Zagrebu ugostio predsjednika CBI (Svjetska raffa 

federacija) Mutlu Turkmena i predsjednika FEB (Europske boćarske federacije) Tomislava Ćurka. Hrvatsku 

delegaciju predstavljali su predsjednik HBS-a Denis Peršić, dopredsjednik Igor Banovac i glavna tajnica 

Lukrecija Zanki. Na radnom sastanku glavne teme bile su suradnja ovih triju organizacija na zajedničkim 

projektima, informacije vezane za održavanje i organizaciju Svjetskog prvenstva za raffu (Antalya TUR), 

Europskog prvenstva za boćarice (Mersin TUR). Predsjednik FEB Tomislav Ćurko ovom je prilikom uručio 

Mutlu Turkmenu, inače i predsjedniku Turskog boćarskog saveza, zastavu FEB kao organizatoru sljedećeg 

Europskog prvenstva za boćarice koje je na rasporedu od 30.10.- 3.11. 2024. godine u Mersinu (TUR). 

 

b) Kineska boćarska delegacija - suradnja 

Predsjednik je izvijestio prisutne da su tijekom SP u St.Vulbasu predstavnici Kineske boćarske federacije 

pristupili D.Peršiću i T.Ćurku s iskazivanjem interesa o mogućnostima suradnje. Nakon tog inicijalnog 

susreta ured Saveza zaprimio je službeni upit o mogućnosti dolaska kineske delegacije u Hrvatsku u 

studenom (gdje bi odradili pripreme i prijateljske susrete s hrvatskim ekipama). Sve troškove dolaska i 

boravka u kineske delegacije u Hrvatskoj pokriva Kineska boćarska federacija. Pripreme u Hrvatskoj 

održale bi se pred Svjetske igre neolimpijskih sportova koje se sljedeće godine održavaju u Kini. Najavljuju 

i mogućnost da o trošku Kineske boćarske federacije ugoste hrvatske predstavnike u Kini uoči održavanja 

SI. 
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c) Izbor predstavnika HBS-a za Skupštinu HOO-a za novo mandatno razdoblje 

Predsjednik je izvijestio prisutne da je HOO uputio poziv NSS da pravovremeno imenuju svoje 

predstavnike u Skupštinu HOO-a za novo mandatno razdoblje. Izborna sjednica Skupštine HOO-a održat će 

se 3. listopada 2024. godine. 

T.Ćurko, aktualni predstavnik HBS-a u Skupštini HOO-a zahvalio je članovima IO-a na povjerenju i svim 

tijelima Saveza na suradnji tijekom njegovog angažmana u HOO-u. 

Predsjednik je predložio Igora Banovca, dopredsjednika HBS-a,  za predstavnika HBS-a u Skupštini HOO-

a za novo mandatno razdoblje od 2024. – 2028. što je jednoglasno usvojeno. 

 

d) Disciplinski sudac HBS-a 

Predsjednik je pozdravio Bruna Juradu, disciplinskog suca HBS-a, koji zbog ranije preuzetih obveza neće 

moći sudjelovati u radu Skupštine HBS-a te je odvojio vrijeme i sudjelovao u radu sjednice IO-a. 

B.Jurada pozdravio je sve prisutne i ukratko izvijestio da se, od trenutka od kada je preuzeo funkciju DS u 

Savezu, zbog odluka i strožih kazni broj recidivista disciplinskih prekršaja kontinuirano smanjuje, te da će 

nastaviti s primjenom još oštrijih kriterija. 

 

e) Obilježavanje 50 godina BK Sokol Dubravka 

Luko Hendić za sjednicu IO-a uputio je službenu zamolbu za sudjelovanjem hrvatske reprezentacije na 

turniru povodom obilježavanja 50 godina BK Sokol Dubravka, što bi se trebalo održati od 24. – 25. kolovoza 

2024. godine. Nakon kraće rasprave zamolba je jednoglasno usvojena, a L.Hendić i Direktor 

reprezentacija Vjekoslav Matetić dogovorit će operativno detalje vezano za taj nastup. 

 

f) Plaketa BS Vukovarsko-srijemske županije 

Igor Banovac u svojstvu predsjednika BS VSŽ-e i Branko Pranjić, tajnik BS VSŽ-e uručili su prigodnu 

plaketu Denisu Peršiću za doprinos razvoju boćarskog sporta na području Vukovarsko-srijemske županije. 

 

Sjednica je započela s radom u 18, a završila u 20:30 sati. 

 

Zapisničar   

Lukrecija Zanki                                                                                                                  Predsjednik HBS-a 

Glavna tajnica HBS-a                                                                                                             Denis Peršić 

 

 

 

 

  


